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SGP-fractie Gemeenteraad Barneveld  
De heer Ploeg 
  
   

 

Geachte heer Ploeg, 
 
 
Op 29 mei 2019 heeft uw fractie, op grond van artikel 42 van de Organisatieverorde-
ning van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de Prins Hendrikweg te 
Barneveld. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Vraag 1. Is de gemeente nog in contact met de Postuma Groep over de toestand van 
de Prins Hendrikweg? 
 
Antwoord: Op 1 maart 2018 heeft een gesprek plaatsgevonden tussen de heer  Johan 
Huiskamp namens de gemeente en de heer Theo Wit namens Posthuma Groep. Hier-
na heeft een brief- en mailwisseling plaatsgevonden over de herinrichting en de moge-
lijkheden van de (nieuwbouw) ontwikkeling op het terrein. Waarna in mei overleg is 
geweest met de wethouders Van Daalen en De Kruijf 
Het laatste contact dateert van december 2018 betreffende een brief vanuit de ge-
meente inzake de beoordeling van het nieuwbouwplan (vooronderzoek) hoek Van Zuy-
len van Nieveltlaan/Prins Hendrikweg als reactie op het ingediende formulier voorover-
leg. 
Na deze brief van 12 december 2018 is er geen contact meer geweest tussen de Post-
huma Groep en de gemeente.  
 
 
Vraag 2. Welke acties zijn er in het afgelopen jaar geweest? Graag chronologisch 
weergeven.  
Antwoord:   

- 01 maart 2018:  
o Overleg tussen de heren (Theo) Wit (namens Posthuma Groep) en 

Johan Huiskamp (gemeente Barneveld).  
o Besproken onderdelen zijn: 

 Mogelijkheden nieuwbouw en  
 De herinrichting en overname 2

e
 deel Pr Hendrikweg 

- 05 maart 2018: 
o Gemeente: Een brief met de besproken punten uit het overleg. 
o Strekking brief: 

 Afdeling BOR kan geen uitspraak doen over nieuwbouw ont-
wikkelingen en voorwaarden die gesteld worden ten aanzien 
van het herstel van de Prins Henkdrikweg 

 Concept ontwerp voor de nieuwbouw middels een formulier 
vooroverleg indienen bij het planatelier ter beoordeling en ad-
vies. 



 

 

Blad 2  

 Overname strook (2,5m bij 60m) om niet (gelijk aan de bewo-
ners), gemeente draagt zorg voor overdracht incl. de bijbeho-
rende kosten. 

 Plaatsen hekwerk op nieuwe grens (1m vanaf pand Karwei) 
niet akkoord, voorstel om 1m1ottoir aan te brengen ter voor-
komen van parkeren.  

 Weg inrichten als 1 richtingsweg m.u.v. bevoorradingsverkeer 
- 10 maart 2018 

o Posthuma Groep: Mail van de heer  Wit als reactie op de brief van 05 
maart 2018 

 Duidelijkheid over mogelijke nieuwbouw geldt voor Posthuma 
als eis voor overdracht vd grond van Posthuma 

o reactie op brief: 
 De heer Wit heeft het voorstel voor geen vergoeding van de 

grond bij Posthuma neergelegd 
 De heer Wit geeft aan dat Posthuma ervan uitgaat dat alle bij-

komende kosten door de gemeente betaald worden (incl. in-
meting kadaster)  

 De heer Wit heeft het voorstel van de gemeente t.a.v. trottoir 
i.p.v. hekwerk bij Posthuma neergelegd 

 Eenrichtingsverkeer, Posthuma wil vooraf duidelijkheid over 
afwikkeling verkeer 

- 12 maart 2018: 
o Gemeente: Reactie mail van de heer Johan Huiskamp aan de heer . 

Wit 
o Inhoud mail: 

 Bevestiging dat Posthuma overdacht grond koppelt aan ak-
koord op nieuwbouwplan  

 Bevestiging dat alle bijkomende kosten voor gemeente Barne-
veld zijn 

 Vraag om principe uitspraak over het onderhoud en overdracht 
grond omdat proceduretijd verstrijkt i.v.m. vooroverleg nieuw-
bouw 

- 09 mei 2018 
o Posthuma Groep: brief met betrekking tot een onderzoek naar de mo-

gelijkheden voor de ontwikkeling van winkelruimte op het terrein naast 
de Karwei. 

- Mei 2018 
o Gesprek met de heer Wit namens Posthuma Groep en wethouders 

van Daalen en de Kruijf en dhr Bouwma namens de gemeente 
o Onderzoek mogelijkheden nieuwbouw op terrein naast Karwei. 

- 16 november 2018 
o Posthuma Groep, Formulier “Vooroverleg” ingediend ter beoordeling 

en advies over het concept ontwerp nieuwbouw hoek Van Zuylen van 
Nieveltlaan/Pr Hendrikweg 

- 12 december 2018 
o Gemeente: Reactie gemeente met negatieve inschatting over de pla-

nologische haalbaarheid van het ingediende ontwerp en bestemming. 
Het voorgestelde plan past niet binnen het geldende bestemmings-
plan. 

 
 
 
 
 
 



 

 

Blad 3  

 
 
 
 
Vraag 3. Welke procedure wordt er gevolgd en zijn er vorderingen in het traject?  
 
Antwoord: De gemeente tracht met behulp van gesprekken te komen tot afspraken 
omtrent het onderhoud en de definitieve inrichting en de overdracht van de Pr Hen-
drikweg.  
De Posthuma Groep koppelt de afspraken omtrent onderhoud en overdracht direct aan 
instemming met nieuwbouw. De gemeente heeft aangegeven dat dit 2 aparte trajecten 
zijn. Het concept ontwerp voor nieuwbouw is afgewezen (dec 2018). Hierna is er geen 
contact meer geweest  
 
 
Vraag 4. Wanneer denkt het college dat de herstelwerkzaamheden worden opgepakt?  
 
Antwoord: De technische staat van de weg is slecht en er blijft bij hevige regenval wa-
ter staan. Met plaatselijk herstel wordt de weg veilig gehouden. De gemeente wil graag 
naar een definitieve oplossing en komen tot een nieuwe inrichting van dit deel van de 
Prins Hendrikweg. Hiervoor is de medewerking nodig van de eigenaren van de onder-
grond, waarvan de Posthuma Groep 2/3 in haar bezit heeft. 
Zodra er duidelijkheid is over de overname van het deel van de Posthuma Groep 
(strook van 2,5mx60 m) wordt het ontwerp z.s.m. door de gemeente uitgewerkt en uit-
gevoerd.  
 
 
Vraag 5. Wanneer de Postuma Groep niet meewerkt, heeft de gemeente bevoegdhe-
den om maatregelen te nemen zodat er geen gevaarlijke situaties meer aanwezig zijn? 
Handhaving, sancties en/of dwangsommen?  
 
Antwoord: De gemeente kan maatregelen nemen om de gevaarlijk situatie weg te ha-
len en trachten deze kosten te verhalen op de eigenaar van de ondergrond. Op basis 
van het bestuursrecht heeft de gemeente geen mogelijkheden om de eigenaar van de 
ondergrond te dwingen om onderhoud te plegen. Dit dient via een civiel rechtelijk pro-
cedure uitgevoerd te worden. 
 
 
Vraag 6. Is de gemeente bereid om de Prins Hendrikweg in eigendom over te nemen 
wanneer de weg in orde is bevonden? 
 

Antwoord: Ja, de gemeente is bereid om, net zoals bij het eerste deel van de Prins  
Hendrikweg na herinrichting de ondergrond en het beheer en onderhoud over te ne-
men. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
burgemeester en wethouders,  
 
  
  
 
H.F.B. van Steden     Dr. J.W.A. van Dijk  
Secretaris     burgemeester 


